
Poudarek na frontnem delovanju
Na drugi seji predsedstva obč. konference
SZDL je Vlado Beznik poročal o delu
mestne konference SZDL

Na drugi seji, predsedstva
občinske konference SZDL
nase občine so Člani med dru-
gim prejeli tudl zajetno potoči-
(o o deiu mestne konference
SZDL za mandatno obdobje
1975/79. Kol vemo. se mandat
mestni konferenci izteka in
njen predsednik Vlado Beznik

je na na§i obfiinaki seji pred-
sedstva podal nekaj zanimivih
misli in ugotovitev o deiu in
vlogi SZDL v preteklem ob-
dobju, kakor tudi o tem, kakš-
na naj bi bila ta organizacija v
prihodnje.

Vsa njegova izvajanja bi lah-
ko strnili v Stiri točke, od kate-

rih vsaka zase zasluži posebno
pozornost in razmišljanje. Naj-
prej }e Vlado Beznik poudaril,
da mora SZDL bolj kot kdajkoli
prej delovati kot frontna orga-
nizacija. Ali je SZDL v prete-
klem obdobju res storita vse,
da bi zajela konkretne proble-
me in odprta vprašanja. ki za-
devajo občane in občana? V
pretoklosti ni bilo ved.no jasno
ali smo pri SZDL vodili >u in
tam tako imenovano visoko
politiko brez prave odmevnosti
ali pa smo se znall približati
konkretnim vsakdanjim pro-
blemom. Po ugotovitvah Vlada
Beznika smo v SZDL narediti
zefo veliko v prizadevanjih za
njen frontni značaj, prav goto-
vo pa še ne vsega. in to je tisto.
kar nas čaka v prihodnje. Dru-
go, kar je v zvezi s SZOL pod-
Črtal Vlado Beznik je: ali in ko-
liko je SZDL dosegla raven de-
mokratiČne fronte vseh obfia-
nov, in to v konkretnih pofitiC-
nih akcijah. Pri tem smo v zad-
njih štirih Jetlh stortli zares vo-
liko in po besedah Vlada Bez-
nika je SZDL zares začela pre-
raSčati v politično silo vseh ob-
čanov. dasiravno bolj na kon-
kretnih točkah kot na sploSno,
Pri tem je bilo očitno, da ima
SZDL 5a vedno premalo inte-
lektualcev med svojimi aktivi-
sti, nedodetano pa je ostalo
področje interesnega sodelo-
vanja in soodgovornosti druz-
benopolitičnih organizacij za
delo SZDL

Kot najvažnejše pa je pred-
sednik MK SZOL poudaril obli-
ke delovanja SZDL. Prav obli-
ke delovanja SZOL so zelo ob-
čutljive, saj je od njih večkrat
odvisna učinkovitost in pro-
dornost te organizacije.
Osnovna ideja za bodoče, bolj
učinkovito delovanje je v
zmanjšanju Števila Članstva
konferenc in odpravi izvrŠilnih
odborov, hkrati pa bi morali
zmanjševatt predsedslva v vlo-
gi poiitičnih aktivov. Predsed-
stva naj bi postata resnični po-
lltičnoizvršilni organi v zmanj-
šani, a veliko botj učinkoviti
zasedbi. Pri tem bi Slo tudt za
povsem nov način delovanja
SZDL - za sekcijski način dela,
kar pomeni zelo zahtevno in
trdo delo ter polno angaiira-
nost.

Nazadnje pa se je Vlado
Beznik dotaknil še kadrovske
problematike v SZOL Povedal
je, da bi bilo treba nekatere

stvari v kadrovski pofitiki spre-
meniti. Pridobivati bi bilo treba
nove in nove aktiviste. kar po-
meni garafiko in zahtevno de-
lo. Pri tem bi se morati bolj kot
prej zavzemati za sistematič-
nost in prtmemo usposablja-
nje sedanjih in bodočih aktivi-
stov.

Clani predsedstva OK SZDL
Bežigrad so poroČilo Vlada
Beznika sprejeli v celoti in ga
potrdili brez razprave.
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